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قطع برق ۱۵ اداره پرمصرف     
استان مرکزی

استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
این  مصرف  پر  اداره   ۱۵ برق  قطع  از  مرکزی، 
استان خبر داد.  محمود محمودی افزود: بیش 
از ۲۵ اداره پرمصرف در اراک شناسایی شده که 
برق ۱۵ اداره قطع شد. وی با بیان اینکه با ادارات 
پرمصرف برق به صورت جدی برخورد می شود، 
گفت: بر اساس مصوبه هیات دولت و ابلاغیه 
 ۱۵ تا  خرداد   ۱۵ تاریخ  از  مرکزی،  استانداری 
شهریورماه ۱۴۰۳ ساعت کاری ادارات از ۶ تا ۱۳ 
تعیین شده که این موضوع در جهت صرفه جویی 
در مصرف برق در ساعات پیک بار فصل گرم و 
تابستان است. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق استان مرکزی ادامه داد: تمام ادارات استان 
باید مصرف برق خود را به میزان ۳۰ درصد در 
ساعات اداری نسبت به دوره مشابه سال ۱۴۰۰ و 
۶۰ درصد در ساعات غیر اداری به نسبت مصرف 
همان روز، کاهش دهند. محمودی تاکید کرد: 
اداراتی که دارای مولد برق هستند جهت تامین 
مولدهای  از  باید  اداری  ساعات  در  خود  برق 
تامین برق استفاده کنند. وی اظهار کرد: در تمام 
ادارات استان مرکزی کنتورهای هوشمند نصب 
شده که به صورت لحظه ای میزان مصرف برق 
رصد می شود. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
جهت  بازرسی  تیم  افزود:  مرکزی  استان  برق 
کنترل نحوه مصرف ادارات متشکل از بازرسی 
برق،  توزیع  همکاران شرکت های  و  استانداری 
تشکیل  هم  ادارات  مصرفی  برق  پایش  جهت 
شده که در صورت عدم رعایت الگوی مصرف 
برق، بار اول تذکر داده می شود و اگر تکرار شود، 

برق این ادارات قطع می شود.
از  ادارات  برق  تامین  در خصوص  محمودی 
با هدف  گفت:  پذیر  تجدید  انرژی های  طریق 
اجرای مصوبات شورای عالی انرژی کشور، کلیه 
قانون   )۵( ماده  موضوع  اجرایی  دستگاه های 
درصد  پنج  سالانه  مکلفند  کشوری  خدمات 
به  رسیدن  تا  را  خود  الکتریکی  انرژی  مصرف 
سهم ۲۰ درصد مصرف سال، از طریق انرژی های 

تجدیدپذیر و پاک تامین کنند.
این  رعایت  عدم  در صورت  کرد:  عنوان  وی 
موضوع توسط ادارات یا سازمان ها، تعرفه برق 
آن ها به قیمت انرژی های تجدیدپذیر محاسبه 
می شود و سازمان ها و ادارات مشمول، قطعا باید 
برق مورد نیاز خود را از طریق تابلوی سبز بورس 
انرژی خریداری کنند. مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان مرکزی، از مدیران و مسئولان 
همکاری  متعهدانه،  که  اداری  دستگاه های 
ارزنده ای در اجرای مصوبات هیات دولت دارند 
که همچنان  اداراتی  معدود  از  و  کرد  قدردانی 
زیرساخت های مناسب برای کاهش مصرف برق 
را فراهم نکرده اند، درخواست کرد تا با جدیت 

اقدام به کاهش مصرف برق کنند.
استان  در  برق  مشترک  هزار   ۸۱۳ از  بیش 
مرکزی با ۱۲ شهرستان و جمعیت بالغ بر یک 

میلیون و ۴۸۰ هزار نفری وجود دارد.

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه 
صاحبان سهام عملکرد و صورت های 
مالی سال ۱۴۰۲ شرکت گاز استان 

گلستان برگزار شد
 جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان 
سهام در خصوص بررسی عملکرد و صورت های 
گلستان  استان  گاز  شرکت   ۱۴۰۲ سال  مالی 
و  وزیر  معاون  حضور  با  خاص(  )سهامی 
گردید.به  برگزار  ایران  ملی  شرکت  مدیرعامل 
گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان گلستان 
در ابتداء طبق برنامه زمانبندی ، رئیس مجمع 
ضمن خیرمقدم به اعضای مجمع و نمایندگان 
سازمان حسابرسی از زحمات ، تلاش و عملکرد 
گاز گلستان بویژه در مدیریت بهینه ناترازی و 
افت فشار گاز در فصل زمستان سال گذشته که 
تنها در سایه جدیت ، وفاق و همدلی و همچنین 
از خودگذشتگی یکایک مدیران و کارکنان خدوم 
شرکت مدیریت شد تقدیر و تشکر به عمل آورد.
درپایان نیز پس از طرح سوالات اعضای مجمع 
و پاسخگویی مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره با 
قرائت رئیس مجمع ،عملکرد و صورت های مالی 

شرکت مورد تصویب قرار گرفت.

در دومین جشنواره ملی حکمت:
مدیر عامل شرکت نفت و گاز 

آغاجاری به عنوان راهبر برگزیده 
اقتصادی معرفی شد

دردومین دوره جشنواره ملی حکمت )حمایت 
از کالای ایرانی، میعادملی، تولید داخلی( که در 
اقتصاد مقاومتی  ابلاغی  راستای سیاست های 
و تحقق شعار سال )جهش تولید با مشارکت 
مردم( برگزار گردید، شرکت نفت و گاز آغاجاری 
بعنوان واحد منتخب  و   جواد تقی زاده بعنوان 
راهبر برگزیده اقتصادی معرفی شد. دومین دوره 
جشنواره ملی حکمت با حضور تلاشگران عرصه 
تولید کشور و حمایت وزارت صمت، ارتباطات، 
مراکز علمی و برخی دستگاه های اجرایی کشور با 
موضوع بررسی فرصتها و تهدید های تحقق رونق 
تولید با محورهای ترویج مصرف کالای داخلی و 
ارتقای کیفیت و رقابت پذیری در تولید ملی، 
بررسی الزامات اقتصاد عدالت محور مردم پایه 
و نقش آن در تحقق اقتصاد مقاومتی و شیوه 
مقابله با تحریم های اقتصادی و تبدیل تهدید 
به فرصت در مرکز همایش های بین المللی صدا 
و سیمای جمهوری اسلامی ایران برگزار گردید.  
بررسی شیوه های علمی و عملیاتی جلب اعتماد 
بررسی  المللی،  بین  و  داخلی  کننده  مصرف 
الزامات و مزایای خروج از اینرسی نامناسب حاکم 
بر  حاکم  قوانین  بررسی  و  ملی  سازمانهای  بر 
فضای کسب و کار و رقابت پذیر سایر محورهای 
این رویداد بود.  در این جشنواره ملی همچنین 
مقاومتی  اقتصاد  سیاستهای   ۲۰ ماده  مطابق 
مورد  برگزیده  های  شرکت  و  مدیران،سازمانها 
تجلیل قرار گرفتند که شرکت بهره برداری نفت و 
گاز آغاجاری بعنوان شرکت منتخب و مدیر عامل 

بعنوان راهبر برگزیده اقتصادی معرفی شد.

مدیر فنی شرکت نفت و گاز آغاجاری 
تشریح کرد: 

چاه ۱۲۰ رگ سفید توسط مهندسین 
شرکت آغاجاری احیا شد

عملیات ایمن سازی، تعویض شیرآلات درون 
چاهی و شیر آلات معیوب چاه ۱۲۰ رگ سفید 
با تلاش مهندسین شرکت نفت و گاز آغاجاری 
انجام شد. مدیر فنی شرکت نفت و گاز آغاجاری 
تشریح کرد: چاه ۱۲۰ یکی از چاههای مشاهده 
ای گاز سازند آسماری در میدان رگ سفید است 
که بدلیل مشکلات متعدد در شیرآلات تاج چاه، 
ایمنی درون چاهی )۳SV( و فشار بالای  شیر 
سرچاهی در عمل امکان انجام هرگونه آزمایش 
را  چاه  از  اطلاعات  آوری  و جمع  درون چاهی 
بیان  نیا  الیاسی  حیدر  بود.  ساخته  غیرممکن 
کرد: با توجه به مشکلات این چاه و نیاز اداره 
مهندسی مخازن شرکت ملی مناطق نفت خیز 
جنوب به داده های استخراج شده از این چاه 
، کارشناسان اداره مهندسی تولید با انجام کار 
کارشناسی دقیق و اتخاذ تصمیمات لازم موفق 
به اجرای عملیات  ایمن سازی چاه بدون استقرار 
دکل تعمیراتی و تعویض شیرآلات معیوب تاج 
چاه اقدام شدند. الیاسی نیا با اشاره به استفاده 
و  آغاجاری  شرکت  کارشناسان  فنی  دانش  از 
همکاری و هماهنگی ادارات ذیربط ستادی افزود 
از استقرار ادوات ، سیالات ، تجهیزات  : پس 
توسط گروه خدمات فنی سرچاهی و با همکاری 
نظارت  تحت  و  عملیات  خدمات  اداره  پرسنل 
ایمنی سرچاهی  شیر  تولید  مهندسی  نماینده 
)۲SV( و شیر عمقی با موفقیت تعویض و مورد 
آزمایش واقع گردید.  مدیر فنی شرکت نفت و 
کارکنان  از تلاش  آغاجاری ضمن قدردانی  گاز 
بر  علاوه  عملیات  این  اجرای   : گفت  شرکت 
سود و صرفه اقتصادی، امکان برداشت و ثبت 
اطلاعات و اتخاذ تصمیمات کلان جهت بهبود 

شرایط مخزن را امکان پذیر ساخت.

فرزاد مخلص الائمه در نشست ستاد پیشگیری، 
هماهنگی و فرماندهی عملیات پاسخ به بحران استان 
استان  در  هوا  آلودگی  کرد: مساله  اظهار  مرکزی، 
مرکزی فصل تابستان به شکل ریزگرد و در زمستان 

به شکل آلودگی فسیلی و نیروگاهی است.
ریزگردها  تداوم  کرد:  تصریح  مرکزی  استاندار 
که  شد  گذشته  روز  در  ادارات  تعطیلی  باعث 
نقش مهمی در کاهش مصرف برق نیز به همراه 
برق  مصرف  الگوی  اصلاح  راستای  در  که  داشت 
 احتمال تعطیلی پنجشنبه هفته جاری وجود دارد.
مخلص الائمه با اشاره به ابراز ناراحتی مردم ناشی 
از آلودگی هوا گفت: برای تأمین اعتبار مورد مورد 
نیاز جهت نصب بادشکن های غیرزنده و ساماندهی 
کویر میقان از محل اعتبارات مدیریت بحران کشور 
درخواست شده و مردم استان مرکزی انتظار دارند با 

این در خواست موافقت شود.
همکاری  و  تعامل  لزوم  بر  مرکزی  استاندار 
درخت  میلیارد  یک  کاشت  در  تولیدی  واحدهای 
مثمر برای توسعه فضای سبز استان تاکید کرد و 
گفت: برنامه ریزی برای خرید دمنده اطفای حریق 
برای دهیاری های استان دستور کار است. استاندار 
مشکلات  از  مهمی  بخش  کرد:  تصریح  مرکزی 
ریزگردهای استان مرکزی به دلیل کانون های خارج 

از استان از جمله استان قم و کویر مرکزی است.
دستگاه های تراکسور در تالاب میقات ۳۰۰ میلیارد 

ریال اعتبار نیاز است
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان مرکزی نیز با 
بیان اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون ۱۴ روز ناسالم 
اراک سال گذشته ۱۳۷ روز  اراک شده، گفت:  در 
ناسالم را سپری کرد که ۱۰۰ روز آن مربوط ریزگردها و 

گرد و خاک از کویرهای مرکزی بوده است .
یوسف یوسفی با بیان اینکه اجرای کامل طرح ها 
اعتبار است، گفت:  نیازمند  تالاب میقان اراک  در 
چالش ریزگردی با  بر  علاوه  تالاب میقان اراک 
چالش های دیگری همچون آتش سوزی، آنفلوآنزای 

فوق حاد پرندگان و طغیان پشه مواجه است.
دستگاه های تراکسور در  تهیه  برای  افزود:  وی 
تالاب میقان نیز ۳۰۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز داریم 

و امید است این مهم محقق شود.
ادامه وجود ریزگردها در استان یک بحران جدی 

است
هواشناسی  اداره کل  پیش بینی  و  توسعه  معاون 

استان مرکزی هم در این نشست با بیان اینکه این 
ادامه این گرد و خاک ها در آینده یک تهدید و بحران 
جدی برای استان است، گفت: ریزگردها در سه سال 
گذشته افزایش چشمگیری داشته و از ۱۹ روز تیرماه 
جاری، ۱۷ روز با پدیده گرد و خاک مواجه بودیم. رضا 
مرادی با بیان اینکه پدیده گرد و خاک و ریزگردها 
با بادهای شرقی به طور معمول تا شهریورماه تداوم 
دارد، افزود: اگر چه هفته آینده هم بادهای شرقی 
با  غبار  و  گرد  انتقال  خوشبختانه  اما  دارد،  وجود 
شدت کمتری خواهد بود. وی افزود: عمده گرد و 
خاک روزهای گذشته از کویر قنوات بود و بخشی از 
کویر میقان نیز بحرانی شده و به طور حتم برای حل 
این بحران نیازمند تصمیمات در سطح ملی هستیم.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی 
هم در این نشست گفت: استان مرکزی در چند روز 

اخیر برای سومین بار از پیک مصرف گذشته و به 
مصرف ۷۷ هزار مگاوات نزدیک شده است.

در  هوا  آلودگی  اینکه  بیان  با  محمودی  محمود 
روزهای اخیر باعث مصرف بیشتر برق شد، گفت: 
به دلیل آلودگی هوا مردم در و پنجره ها بسته اند و 

باعث شد کولرها روی دور زیاد تنظیم کنند.
وی خواستار همکاری ادارات، صنایع و خانواده ها 
در کاهش مصرف برق شد و گفت: تعطیلی دوشنبه 
برق  مگاوات  تأمین ۲۵  در  مرکزی،  استان  ادارات 

کمک کرد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی 
تعطیلی  خواستار  برق  مصرف  کاهش  راستای  در 
)چهارشنبه و پنجشنبه( ۲۱ تیرماه جاری نیز ادارات 

استان تعطیل شد.
۵۰۰ هزار تن سنگ در معدن شازند ریزش کرد

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی 
نیز در ادامه این نشست گفت: در ریزش معدن 
مهاجران بیش از ۵۰۰ هزار تن سنگ در این معدن 
ریزش کرده و برای پیدا کردن پیکر مفقودین این 
حادثه ۲۰ دستگاه انواع ماشین آلات به کار گرفته 

شده است.
علی جودکی افزود: چهار نفر در این ریزش مفقود 
شدند که پیکر ۲ نفر از آنها همان روز حادثه پیدا 
شد و تلاش برای پیدا کردن ۲ مفقود دیگر همچنان 
ادامه داشته تا اینکه امروز )سه شنبه( پیکر نفر سوم 

این حادثه پیدا شد.
وی افزود: پیدا کردن مفقودی چهارم بسیار سخت 
است و به واقع نیروهای حاضر در میدان با جان 
ندارد  ایمنی وجود  بازی می کنند و هیچ گونه  خود 

بنابراین نیازمند کار تخصصی هستیم.

استاندار مرکزی عنوان کرد؛

وم همکاری صنایع در توسعه فضای سبز مرکزی لز
استاندار مرکزی گفت: تعامل و همکاری صنایع در کاشت یک میلیارد درخت مثمر برای توسعه فضای سبز این استان ضروری است.

ریزگردها 
در سه سال 

گذشته افزایش 
چشمگیری 
داشته و از 

1۹ روز تیرماه 
جاری، 1۷ روز 
با پدیده گرد 

و خاک مواجه 
بودیم

معاون دادستان مرکز البرز:

رئیس دانشگاه اصفهان خبر داد
افزایش ۳۰ درصدی درآمد دانشگاه اصفهان از فعالیت های پژوهشی

اصفهان-رئیس دانشگاه اصفهان گفت: درآمدهای اختصاصی دانشگاه اصفهان از محل فعالیت های پژوهشی و فناوری در یک سال 
گذشته ۱۸ درصد )از کل درآمدها( بود که اکنون به ۳۰ درصد رسیده است. به گزارش خبرنگار مهر، حسین هرسیج ظهر دوشنبه 
در نشست با حضور معاون پژوهشی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری در دانشگاه اصفهان اظهار کرد: درآمدهای اختصاصی 
دانشگاه اصفهان از محل فعالیت های پژوهشی و فناوری در یک سال گذشته ۱۸ درصد )از کل درآمدها( بود که اکنون به 
۳۰ درصد رسیده است. وی افزود: شاخص های پژوهشی و فناوری و درآمدهای اختصاصی این مرکز آموزش عالی در دولت 
سیزدهم رشد خوبی داشته است. رئیس دانشگاه اصفهان اظهار کرد: رتبه این دانشگاه بر مبنای شاخص های مؤسسه استنادی 
و پایش علم و فناوری جهان اسلام )ISC( رشد قابل توجهی داشته است و در زمان حاضر جزو ۶ دانشگاه جامع و ۱۰ دانشگاه 
برتر کشور محسوب می شود. وی با اشاره به مراکز علوم و فناوری های کوانتومی و رشد علوم انسانی، فناوری های نرم و صنایع 
خلاق در این دانشگاه، اضافه کرد: این مراکز در یک سال اخیر با حمایت وزارت علوم و به عنوان مراکز کاربردی در حل مسائل جامعه 
راه اندازی شد. معاون پژوهشی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری نیز در این نشست، دانشگاه اصفهان را یکی از دانشگاه های افتخارآفرین 
کشور دانست و تصریح کرد: این مرکز آموزش عالی از ظرفیت های پژوهشی بسیار خوبی برخوردار است. پیمان صالحی با تبیین راهکارهای افزایش و گسترش 
ارتباط دانشگاه ها با صنایع تصریح کرد: بر اساس آئین نامه جدید، پژوهانه اعضای هیئت علمی فعال در عرصه های پژوهشی سه برابر می شود. وی همچنین 
بر امکان استفاده از ظرفیت تأمین مالی خارجی )فاینانس( برای تقویت تجهیزات آزمایشگاهی و فعالیت های پژوهشی دانشگاه ها تأکید کرد. معاون پژوهش 
و فناوری دانشگاه اصفهان نیز با اشاره به راه اندازی »اندیشکده حکمرانی« در دانشکده علوم اداری و اقتصاد باهدف پیوند بین دانشگاه و جامعه، گفت: این 
اندیشکده مسائل سطح استان و ملی را شناسایی و سیاست هایی را به مدیران اجرایی کشور پیشنهاد می کند که بر اساس آن بتوانند به صورت اساسی مشکلات را 
حل وفصل کنند. هادی امیری با اشاره به توسعه فعالیت های مسئله محور در ارتباط با صنعت و جامعه اضافه کرد: انعقاد ۲ طرح کلان راهبردی در حوزه دفاعی 
و زیست محیطی، رشد هفت برابری پایان نامه ها و رساله های تقاضامحور به تعداد ۱۳۰ پایان نامه، افزایش سهم درآمد اختصاصی خاص از فعالیت های پژوهشی و 
رشد فرصت های مطالعاتی بین المللی به میزان ۲ برابر، از دستاوردهای این حوزه در دانشگاه اصفهان است. وی افزود: مهارت افزایی و اشتغال زایی دانشجویان با 
اجرای طرح »راتبه شغلی شیخ بهایی« برای نخستین بار باهدف تأمین نیروی انسانی متخصص و کارآمد صنایع، اعطای بورس دانشجویان برای اولین بار در دانشگاه 
اصفهان )۲۳ نفر در سال ۱۴۰۲(، تأسیس مرکز »مدیریت مهارت آموزی و مشاوره شغلی« و برگزاری مدارس تابستانی از دیگر اقدامات انجام شده در این مرکز 
علمی است. رئیس اداره انتشارات و کمیته علم سنجی دانشگاه اصفهان نیز تصریح کرد: این دانشگاه برای کسب مرجعیت علمی اقدامات مهمی انجام داده است.

رئیس کل دادگستری استان کرمان:
توسعه دفاتر اسنادرسمی امنیت معاملات استان کرمان را تضمین می کند

رئیس کل دادگستری استان کرمان گفت: توسعه دفاتر اسناد رسمی می تواند امنیت معاملات را تضمین کند و مردم استان کرمان 
می توانند با خیال راحت در این سامانه، معاملات خود را انجام دهند. حجت الاسلام والمسلمین ابراهیم حمیدی در مراسم 
افتتاحیه نخستین دوره کارآموزی سردفتران اسناد رسمی استان کرمان، فرارسیدن ماه محرم و شهادت امام حسین علیه السلام 
و یاران وفادارش را تسلیت گفت. حمیدی سپس اظهار کرد: مردم تا حدودی با دفاتر اسناد رسمی آشنا هستند اما بایستی 
فرهنگ الزام به ثبت رسمی معاملات ترویج شود. وی افزود: باید قوانین و مقررات به گونه ای وضع شود تا معاملات اموال 
غیرمنقول در دفاتر اسناد رسمی انجام شود. رئیس کل دادگستری استان کرمان تصریح کرد: در این صورت زمانی که فردی 
معامله ای انجام می دهد مطمئن است که کلاهبرداری و جعل اتفاق نیفتاده و یا بعداً دعوایی علیه وی در دستگاه قضائی 
مطرح نمی شود. حمیدی وجود دفاتر اسناد رسمی برای دستگاه قضائی را پراهمیت دانست وتاکید کرد: دفاتر اسناد رسمی 
قدمتی قریب به صد سال دارند، اما متأسفانه بدلایل مختلف، این دفاتر نتوانستند وظیفه خود را بدرستی در ثبت اموال منقول و 
غیر منقول انجام بدهند. وی گفت: نتیجه این امر نابسامانی های ملکی و ثبتی، اختلافات حقوقی و تشکیل پرونده های فراوان در دستگاه 
قضائی شده است. رئیس کل دادگستری استان کرمان بر لزوم گنجاندن قانون الزام به تنظیم اسناد رسمی معاملات در دوره های کارآموزی سردفتران تاکید کرد و 
گفت: لازم است قضات به این قانون جدید مسلط باشند. حمیدی در ادامه اظهار کرد: در ماده ۱۰ این قانون سامانه ثبت معاملات پیش بینی شده و مقرر شده 
است طی یک سال آینده این سامانه راه اندازی شود. وی خاطرنشان کرد: بعد از راه اندازی این سامانه ادارات دولتی، افراد و دفاتر اسناد رسمی ملزم هستند 
که معاملات خود را در این سامانه ثبت کنند. حمیدی تاکید کرد: در غیر این صورت طرح دعاوی این دست موارد در مراجع قضائی پیگیری نخواهد شد و قرار 
عدم استماع صادر می شود. عالی ترین مقام قضائی استان کرمان ادامه داد: انتظار می رود با اجرای این قانون در کشور از طرح دعاوی حقوقی و ملکی زیادی در 
دستگاه قضائی جلوگیری شود. حمیدی یادآور شد: مقام معظم رهبری صلاح جامعه را در تصویب قانون الزام به ثبت رسمی معاملات دیدند و به اجرای این 
قانون توصیه کرده اند. وی افزود: توسعه دفاتر اسناد رسمی می تواند امنیت معاملات را تضمین کند و با پیاده سازی این قانون مردم می توانند با خیال راحت 
در این سامانه معاملات خود را انجام دهند. رئیس کل دادگستری استان کرمان، از معاونت منابع انسانی و امور فرهنگی دادگستری، اداره کل ثبت اسناد و 
املاک و کانون سردفتران که زمینه برگزاری دوره کارآموزی سردفتران را فراهم کردند، قدردانی کرد. وی گفت: ناظر این دوره معاونت منابع انسانی و امور فرهنگی 
دادگستری است و پس از تائید این معاونت برای سردفتران پروانه شغلی صادر خواهد شد. محمدباقر اسلامی معاون منابع انسانی و امور فرهنگی دادگستری 

کل استان کرمان نیز در این نشست بیان کرد: ۱۲ عنوان درسی در این دوره کارآموزی در نظر گرفته شده است.

معاون دادستان مرکز استان البرز گفت: در ماه های اخیر شاهد 
رشد تعداد سگ های ولگرد در سطح استان هستیم و این موضوع 
دو  را  معضل  این  حل  برای  مختلف  نهادهای  همکاری  ضرورت 

چندان کرده است.
ساسان علی رمجی گفت: رشد جمعیت سگ های ولگرد منجر به 

مشکلات متعدد بهداشتی و سلامت در استان شده است.
وی ادامه داد: در این زمینه شهرداری وظیفه دارد از رشد جمعیت 
این حیوانات جلوگیری کند دستگاه های مختلف دخیل در این امر 
مهم اعم از شهرداری، دامپزشکی، محیط زیست و دانشگاه علوم 
پزشکی باید به صورت هدفمند به کاهش جمعیت این سگ ها در 

سراسر استان کمک کنند.
رمجی گفت: برای افزایش سلامت شهروندان باید نظارت جدی 
بر حیوانات خانگی و رواج پت شاپ ها نیز در استان داشته باشیم 
تا بتوانیم بر جمعیت حیوانات خانگی و کاهش بیماری های آنها نیز 

کنترل داشته باشیم.
مدیرکل دامپزشکی استان در این جلسه نیز گفت: در پنج سال 
تلفات  بروز و شیوع هاری و  گذشته در زمینه حیوان گزیدگی، 
انسانی با آمار نگران کننده ای در استان مواجه هستیم. در این زمینه 
باید به سمت شعار جهانی جهان واحد سلامت واحد برسیم و این 

نشان می دهد که سلامت انسان تحت تأثیر محیط زندگی است.

علیرضا رفیعی پور افزود: کنترل هاری در استان نیاز به تلاش 
بیشتر دارد و باید برای کنترل این وضعیت تلاش جمعی و بین 
همه  هاری  بیماری  گسترش  زمینه  در  باشیم  داشته  دستگاهی 
پستانداران اطراف ما می توانند به عنوان ناقل این بیماری درگیر شوند 
و این نشان می دهد که بیماری هاری تا چه اندازه قابل گسترش 
است. به گفته مدیرکل دامپزشکی استان بر اساس آمارهای وزارت 
بهداشت در ۵ سال گذشته حیوان گزیدگی در کشور از ۵۰ هزار 
به ۳۶۰ هزار رسیده است و شرایط هاری در کشور در وضعیت 
خطرناکی قرار گرفته است. رفیعی پور گفت: شیوع بیماری های قابل 
انتقال بین انسان و حیوان، شیوع سگ گزیدگی، شیوع تصادفات 
و مشکلات شهروندی از مشکلاتی است که در سال های اخیر به 
دلیل افزایش شمار سگ های ولگرد به وقوع پیوسته است. اگر چه 

مشکلات متعددی هم برای محیط زیست به وجود آمده است.
وی گفت: بر اساس آمارهای وزارت بهداشت در سال ۱۴۰۰ حدود 
۹ هزار حیوان گزیدگی داشته ایم و در سال گذشته این آمار به 
بیش از ۱۵ هزار حیوان گزیدگی رسید و در نتیجه آن در سال ۱۴۰۰ 
و ۱۴۰۱ یک نفر از هم استانی ها به دلیل ابتلاء به هاری فوت کرده 
است. این موضوع علاوه بر مشکلات اجتماعی هزینه های سنگینی 

روی دوش دانشگاه علوم پزشکی قرار داده است.
مدیرکل دامپزشکی استان البرز گفت: یکی از علت های اصلی 
جمعیت  کنترل  و  سازی  عقیم  زنده گیری،  در  موفقیت  عدم 
سگ های بلاصاحب انجام این کار بدون نظارت دامپزشکی و انجام 
توسط افراد و شرکت های فاقد قابلیت است. ما برای بهبود شرایط 
این کار و کاهش هزینه های شهرداری ها در این زمینه آماده همکاری 

با شهرداری های استان هستیم.

نهادهای اجرایی باید معضل افزایش جمعیت سگ های ولگرد را حل کنند

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با بیان اینکه ۱۲ 
پروژه ورزشی در استان در آستانه بهره برداری است، گفت: برای این پروژه ها 

یک هزار و ۲۷۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
حبیب ستوده نژاد اظهار کرد: با توجه به جذب اعتبارات ویژه در حوزه 
عمرانی اماکن ورزشی استان در سال های اخیر، پیشرفت های چشم گیری در 
پروژه های عمرانی استان رقم خورد و بسیاری از پروژه های نیمه تمام استان، 

به مرحله بهره برداری رسیده است.
وی افزود: این پروژه های ورزشی به رغم اینکه نیاز مبرم ورزش استان بودند نیمه 

تمام رها شده بودند که با تخصیص اعتبارات لازم، بخشی از آنها در هفته دولت و تعدادی نیز در هفته 
تربیت بدنی به بهره برداری خواهد رسید

ستوده نژاد اعلام کرد: این پروژه ها شامل سالن چند منظوره روستای عین الدین بستان آباد، سالن 
باستانی بناب، سالن ورزشی زرنق هریس، سالن وزنه برداری و تکواندو آچاچی میانه، زمین چمن مصنوعی 
فوتبال ایلخچی و باسمنج و زمین چمن مصنوعی مینی فوتبال قره تپه و تسوج شهرستان شبستر، سیلاب 
آذرشهر و خوابگاه سراب و همچنین دو سالن سه هزار نفری رسالت و میرداماد تبریز هستند و در مناسبت 
های یادشده افتتاح خواهند شد. مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: افتتاح 

این پروژه ها بخشی از نیاز و کمبودهای استان در بخش ورزش را برطرف خواهد کرد.

مدیرکل ورزش و جوانان استان:
۱۲ پروژه ورزشی آذربایجان شرقی در آستانه بهره برداری است


